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Protokół z XXV (25) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

w dniu 27 stycznia 2025 roku 

 

           godz. 1240 – 1258 

 

Ad.1  

Starosta stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 4 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzył XXV (25) 

posiedzenie Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad.2a 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę w sprawie lokowania wolnych 

środków budżetowych /uchwała w załączeniu- zał.nr 3 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że Rada Powiatu Gołdapskiego  

w § 12 ust. 5 Uchwały Nr XI/48/2024 Rady Powiatu w Gołdapi z dnia 19 grudnia 2024 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na rok upoważniła Zarząd Powiatu do lokowania 

wolnych środków budżetowych na rachunkach bankowych w innych bankach niż bank 

prowadzący obsługę budżetu powiatu. Skorzystanie przez Zarząd z tego upoważnienia będzie 

miało wpływ na uzyskanie wyższych dochodów z tytułu odsetek od środków na rachunkach 

bankowych. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że  na podstawie art. 264 

ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych art. 32 ust. I ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym oraz Uchwały Nr XI/48/2024 Rady Powiatu  

w Gołdapi z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na rok 2025 

Zarząd Powiatu uchwala co następuje: §1 dokonać lokaty wolnych środków budżetowych na 

wynegocjowanych lokatach terminowych do dnia 31 grudnia 2025 r.: w ramach bankowej 

obsługi budżetu powiatu gołdapskiego, w innych bankach niż bank prowadzący obsługę 

budżetu powiatu. Wyraża się zgodę na zawarcie transakcji w sprawie prowadzenia lokat 

terminowych na rachunkach negocjowanych lokat terminowych w banku wykonującym 

obsługę budżetu powiatu gołdapskiego oraz w innych bankach niż bank wykonujący obsługę 

budżetu powiatu gołdapskiego. Do podpisania transakcji określonych w §2 wyznacza  
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się następujące osoby: Krzysztof Tomasz Kazaniecki - Przewodniczący Zarządu, Marzanna 

Marianna Wardziejewska - Członek Zarządu. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie lokowania 

wolnych środków budżetowych. 

 

Ad.2b 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę w sprawie przyjęcia 

kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego za IV kwartał 2024 roku 

/uchwała w załączeniu- zał.nr 4 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że na podstawie przepisów  

art. 37 ustawy o finansach publicznych Zarząd jednostki samorządu terytorialnego podaje  

do publicznej wiadomości w terminie do końca miesiąca następującego po zakończeniu 

kwartału – kwartalną informację o wykonaniu budżetu, w tym kwocie deficytu albo nadwyżki  

oraz o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych powiatu. Skarbnik 

Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że planowane dochody na 2024 wynosiły  

84 031 963,64 zł, a ich wykonanie za IV kwartał wyniosło 81 506 709,97 zł, w tym dochody 

bieżące 5 8 764 211, 06 zł, a majątkowe 22 742 498,91 zł. Planowane wydatki na 2024 roku 

wyniosły 87 421 798,40 zł, a ich wykonanie za IV kwartał wyniosło 81 328 636,73 zł, w tym 

dochody bieżące 56 664 281,54 zł, a majątkowe 4 664 355,19 zł. Przychody jednostek 

samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych  

ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach 

wyniosły 551 176,40 zł. Przychody jednostek samorządu terytorialnego wynikających  

z rozliczenia środków określonych w art.5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, 

projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków 207 056,03 zł. Przychody  

ze sprzedaży innych papierów wartościowych 3 000 000,00. Rozchody ogółem to kwota 

1 040 000, 00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały.  
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Członek Zarządu Powiatu Pan Władysław Biłas zapytał na co, oprócz lokaty, będą 

przeznaczane jeszcze wolne środki.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że przy uchwalaniu budżetu  

o 2 000 000,00 zł były cięte wydatki, więc trzeba zabezpieczyć przede wszystkim wydatki  

dla oświaty oraz pozostałych jednostek. Dla szkół była to kwota 1 200 000,00 zł, natomiast 

800 000,00 zł dla pozostałych jednostek. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

powiedziała, że podejrzewa, że nastąpi wzrost braków w oświacie w stosunku do projektu 

budżetu, gdyż trwają pracę nad zwiększeniem wynagrodzeń dla nauczycieli, którego  

nie otrzymano w subwencji. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że oprócz  

tego rozchody wystąpią w wysokości 1 000 000,00 zł w roku 2025. Skarbnik Powiatu  

Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że pojawiają się obawy dotyczące odszkodowań 

otrzymanych zaliczkowo i jest to kwota ok. 3 000 000,00 zł, która może podlegać zwrotowi. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że na chwilę obecną wszystkie wolne środki 

są już rozdysponowane i wszystko będzie zależało od odszkodowań. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 

kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego za IV kwartał 2024 

roku. 

 

Ad.3 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że był na posiedzeniu sesji Rady Gminy 

Banie Mazurskie i co drugie pytanie dotyczyły dróg w powiecie gołdapskim. Członek Zarządu 

Pan Władysław Biłas dodał, że szczególnie chodziło o drogi Banie Mazurskie- Rogale oraz 

Banie Mazurskie- Grodzisko. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że sprawdzał 

ile jest przeznaczonych jest pieniędzy w budżecie na remonty dróg. Członek Zarządu  

Pan Władysław Biłas powiedział, że w tym roku powiat przeznacza na to o 80 tys. zł mniej niż 

w roku ubiegłym. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że dobrze by było, aby 

Pani Dyrektor zrobiła harmonogram kolejności wykonywania remontów dróg na 2025 rok, 

ustaliła priorytety i wyliczyła koszty. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas zapytał  

czy nie można byłoby przeznaczyć pieniędzy z wolnych środków na te remonty. 
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że rozmawiał o tym z Panią Dyrektor i koszt 

emulsji i grysów będzie znany jak będzie cieplej, bo wtedy jest ona produkowana. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że na pewno będzie trzeba zwiększyć koszty i zabezpieczyć 

środki, ponieważ po to został zakupiony remonter, aby pracował.  

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że droga Banie Mazurskie- Rogale jest 

najbardziej niszczona przez samochody ciężarowe, które wożą żwir. Członek Zarządu Pan 

Władysław Biłas powiedział, że droga zrobiona od skrzyżowania na ulicy Leśnej do Gryżewa 

była dobrze zrobiona, ponieważ tą drogą również poruszają się samochody ciężarowe, ale nie 

widać na niej żadnych ubytków.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że po posiedzeniu tej sesji zadzwonili do niego 

radni i zapytał czy ta sesja się nie odbyła. 

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas odpowiedział, że odbyła się, tylko przez problemy 

techniczne nie działało nagłośnienie. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że po informacji, że zostały zabezpieczone 

środki na dokumentację projektową drogi Banie Mazurskie- Grodzisko, radni stwierdzili,  

że inna droga weszła na te miejsce. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że nie jest to prawda, nie było żadnej kolejności i na tą drogę potrzebna jest dokumentacja 

techniczna. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że druga droga najprawdopodobniej 

takiej dokumentacji nie będzie wymagała. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że decyzja zapadnie dopiero wtedy kiedy będą znane środki oraz programy na dofinansowanie 

tych inwestycji. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że były składane wnioski  

do urzędu wojewódzkiego, w których były typowane te drogi, jako drogi najbardziej potrzebne. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że być może finansowanie tych dróg będzie  

z zewnątrz i będą dokładane starania, aby wykonać te drogi z jak najmniejszym wkładem 

własnym oraz jak największym stopniem dofinansowania oraz wkładem własnym gmin. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeśli chodzi o kwestię utworzenia parku 

narodowego, to nie ma żadnych ustaleń, że ten park ma być ostatecznie. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że na chwilę obecną są to tylko rozmowy o takiej możliwości. Starosta 

Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że padły pytania jakie będą ograniczenia dla przemysłu, 

rolnictwa, budownictwa mieszkaniowego i jaki to będzie miało wpływ na te gałęzie. Starosta 

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że pojawiły się również pytania co z parkiem 
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krajobrazowym, z Naturą 2000, z nadleśnictwem oraz z mieszkańcami pracującymi na terenach 

leśnych. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że ma nadzieję, że nikt z radnych nie 

będzie głosował inaczej niż oczekują tego mieszkańcy, ponieważ to oni powinni głównie 

decydować o tym czy potrzebują tego parku czy też nie i jakie widzą zagrożenia w tym. Starosta 

Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że najpierw trzeba poznać i przedstawić im informacje czy 

będzie to dla nich korzystne czy też nie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował,  

że chciałby zorganizować w lutym spotkanie dla mieszkańców tych dwóch gmin, których  

to dotyczy, aby zapoznali się z materiałami urzędu marszałkowskiego. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że radni na pewno będą głosem 

mieszkańców w tej sprawie. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała,  

że 22 stycznia był Zarząd i dzień przed nim były uzupełniane drogi. Członek Zarządu  

Pani Anna Zyborowicz dodała, że przejechała się na drogę Budwiecie-Boczki i nie ma już 

znaku po uzupełnieniu tych ubytków. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała,  

że proponuje, aby były częstsze objazdy tych dróg przez Panią Dyrektor, bądź jej pracowników. 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz poprosiła, aby Pani Dyrektor na następny zarząd 

przygotowała informację na temat tego na jakim etapie jest przygotowanie dokumentacji  

na dwie drogi, które zostały zapisane w budżecie. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że wraz z Wicestarostą rozmawiali  

z Panią Dyrektor na ten temat. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że aktualnie Pani Dyrektor opracowuje dokumentację, która będzie niezbędna do ogłoszenia 

tego przetargu, sprawdza warunki oraz tego czy drzewostany rosnące tam są chronione  

czy też nie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że na tej zasadzie zostanie przygotowane 

ogłoszenie przetargowe, zostanie zrobione rozeznanie, a przed wszystkim zakres określony, 

który będzie do tej dokumentacji projektowej potrzebny. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że Pani Dyrektor obecnie przebywa również na urlopie, ze względów zdrowotnych 

i w przyszłym tygodniu ma wrócić do pracy i na pewno jeszcze raz wrócą do tego tematu. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że była też sugestia, żeby zrobić dokumentację 

przy tych drogach w dwóch etapach, ze względu na to, że w niektórych inwestycjach drogi  

idą w miarę w granicach działek, a druga część nie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że on widzi również szansę na zrobienie uzgodnienia  z mieszkańcami, ponieważ 

jest to również w ich interesie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że ewentualną 

możliwością, która byłaby w ramach uporządkowania tych granic, byłaby wymiana. 
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Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że rozmawiała osobiście z mieszkańcami 

jeśli chodzi o drogę Boczki-Budwiecie, a dokładnie z właścicielami pasów ziemi, które leżą  

w pobliżu pasa drogowego. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz dodała, że nie robią  

oni żadnych problemów. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że z tą drogą, nie ma praktycznie problemów, 

ponieważ dotyczy to tylko dwóch, małych działek i jest to niewielka, śladowa część tej drogi. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że na ostatnim zarządzie zostali poinformowani,  

ze jeśli chodzi o łatanie tej drogi, to jest ona łatana destruktem, ale mieszkańcy zgłaszają,  

że jest to zupełnie inny materiał. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że przyjrzy się temu 

czy ten destrukt na pewno został tam użyty.  

 

Ad.4 

Wolne wniosków nie zgłoszono 

 

Ad.5 

Przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował Członkom Zarządu za pracę. Zamknął  

XXV (25) posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 6 stron kolejno ponumerowanych. 

                 STAROSTA  

 

                                 Krzysztof Tomasz   

                             Kazaniecki  

 

Członkowie Zarządu: 

1. Marzanna Marianna Wardziejewska ………………….. 

2. Anna Zyborowicz …...………………………………… 

3. Władysław Biłas …………………….………………… 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 27.01.2025 r. 


